
Protokół Nr XXVI/2013
z XXVI sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 19 czerwca 2013 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 10.10 do godz. 14.30.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na sesji obecni b y li:

1.Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
3.Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka
4.Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka
5.Pan Tomasz Rurarz -  Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrówce,
6.Pani Mariana Sadowska -  Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Dręszewie 
7.Sołtysi Gminy Dąbrówka zgodnie z załączoną listą obecności,
8. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy
9.Pan Andrzej Popławski - radca prawny Gminy Dąbrówka.
10. Mieszkańcy Gminy.
11 .Media.

Prowadząca obrady odczytała projekt porządku obrad, który został przesłany Radnym 
przed XXVI sesją Rady Gminy o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków przez Komisje Rady Gminy.

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2012 rok i sprawozdanie 
finansowe Gminy za 2012r.

7. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka.

8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 

wykonania budżetu Gminy za 2012 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.
9. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Dąbrówka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2012r.
10. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy za 2012 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
i objaśnieniami

11. Podjęcie uchwał:



a) W sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2012 
rok

b) W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2012 rok.
c) W sprawie wprowadzenia zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi
d) W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 

tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanej budową urządzeń 
infrastruktury technicznej

e) W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na 
wniosek

f) W sprawie zmiany uchwały Nr XXI/171 /2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
28 grudnia 2012r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki, 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.

g) W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu 
Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie

h) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.
i) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2013-2019.
j) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dręszew. 
k) W sprawie zmiany Uchwały Nr IV/22/2011 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 21 

stycznia 2011 roku w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości 
Dąbrówka.

1) W sprawie przyjęcia planu rewitalizacji miejscowości Kuligów, 
m) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Dąbrówka, 
n) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „CENTRUM” gm. Dąbrówka
o) W sprawie niewykonywania prawa pierwokupu nieruchomości, 
p) W sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Wołomińskiego.

12. Przedstawienie informacji na temat stanu dróg powiatowych na terenie Gminy 
Dąbrówka oraz planowanych w bieżącym roku inwestycji i remontów.

13. Odczytanie podań do Rady Gminy.
14. Sprawy różne i wolne wnioski.
15. Zamknięcie obrad.

Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy zwróciła się z prośbą o zdjęcie z porządku 
obrad pkt. 11 Podjęcie uchwał uchwały pod lit, s) w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie z 
uwagi na fakt, że zadanie na które planowane było zaciągnięcie pożyczki zostało 
zaklasyfikowane do grupy wydatków bieżących, a wydatki bieżące finansowane są 
dochodami bieżącymi.
Do przedstawionej informacji radni nie zgłaszali uwag.

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad w 
pkt.l 1 pod lit. g) projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w 
Europejskim Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /14 głosami „za” przy 
obecności 14 Radnych./



Następnie prowadząca obrady poddała pod głosowanie porządek obrad z naniesionymi 
zmianami.
Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli jednogłośnie ww. porządek obrad w głosowaniu 
jawnym 14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXVI sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym , jednogłośnie wybrany został Pan 
Krzysztof Kłębek.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XXV/2013 

z dnia 26 kwietnia 2013 r.

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Pan Janusz Getka -  Przewodniczący komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka, poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w 
dniu 12 czerwca 2013r. Przedmiotem posiedzenia było rozpatrzenie podań które 
wpłynęły do komisji tj.:

OSP Zaścienie podanie o nieodpłatne przekazanie samochodu marki Jelcz 
należącego do OSP Dąbrówka
Po przeanalizowaniu powyższego tematu członkowie komisji podtrzymali swoje 
dotychczasowe stanowisko uznając, że samochód powinien zostać sprzedany 
a uzyskane środki przekazane do budżetu do działu bezpieczeństwo.

Następnie Przewodniczący komisji poinformował, że ponownie było 
rozpatrywane podanie Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie o dofinansowanie do



zakupu samochodu mikrobus z możliwością przewozu na miejsce zdarzenia strażaków 

jak i sprzętu gaśniczego. W wysokości 10000,00 zł.
Po ponownym przedyskutowaniu tematu członkowie komisji wnioskują o przyznanie 

5000,00 zł dla PSP w Wołominie. Przyznając te środki komisja sugerowała się tym, 

że PSP przyczyniła się do zakupu samochodu dla OSP Zaścienie.

OSP Ludwinów -  Józefów o wyrażenie zgody na przeznaczenie 

zabezpieczonych środków w wydatkach inwestycyjnych w kwocie 5000,00 zł na 

wykonanie ogrodzenia strażnicy.

Członkowie komisji przychylili się do prośby OSP Ludwinów -  Józefów i wnioskują 
aby zabezpieczone w budżecie gminy środki w wysokości 5 000,00 zł przeznaczyć na 
wykonanie ogrodzenia.
Ustalenia komisji mają odzwierciedlenia w uchwałach finansowych.

Mieszkańcy Dręszewa o zabezpieczenie lub zlikwidowanie progów 
zwalniających.
Pani Justyna Wątorska - Parzydło odnosząc się do powyższego podania powiedziała, 
że progi wykonane są prawidło i spełniają swoją rolę. Przeszkadzają głównie samym 
mieszkańcom Dręszewa, którzy nie przestrzegają zasad o ruchu drogowym i 
korzystają z pobocza przy ich lokalizacji. Należy się zastanowić, co zrobić aby 
zakażać korzystania z pobocza we wskazanym w podaniu miejscu.
Komisja wnioskuje o przygotowanie przez p. Stańczaka informacji dotyczących 
rozwiązania zgodnie z prawem zaistniałego problemu.
W dalszej części posiedzenia p. Wójt poinformował zebranych o bieżących sprawach 
związanych z przygotowaniem Święta z okazji 100-lecia OSP Dąbrówka.

Następnie poproszono p. Tadeusza Stańczaka o przedstawienie propozycji 
związanych z oświetleniem przystanków przy trasie -S  8. Po wysłuchaniu informacji i 
przedyskutowaniu powyższego tematu, poproszono p. Stańczaka o ustalenie 
informacji czy jest potrzebna zgoda Generalnej Dyrekcji Dróg i Mostów na 
oświetlenie przystanków autobusowych solarami.

Pan Ryszard Klusek - Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady 
Gminy Dąbrówka poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 11 czerwca 
2013 roku i wnioskuje o podjęcie uchwał:

- W sprawie wprowadzenia zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi
- W sprawie zmiany uchwały Nr XXI/171/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 
28 grudnia 2012r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki, 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.
- W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.
- W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2013-2019.
- w sprawie niewykonywania pierwokupu
- w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Wołomińskim.

Natomiast projekty uchwał tj. :



- W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanej budową urządzeń 
infrastruktury technicznej
-W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na 
wniosek, komisja zaopiniowała negatywnie. Ustalenia komisji mają 
odzwierciedlenia w projektach uchwał.

Z uwagi na nieobecność Przewodniczącego Komisji Statutowej Rady Gminy 
Dąbrówka, Prowadząca obrady poinformowała, że posiedzenie ww. komisji odbyło się 
w dniu 29 maja 2013 r. Komisja zaopiniowała projekt statutu sołectwa i obecnie 
pracuje nad statutem gminy.

Pan Józef Sobczak - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka poinformował, ze posiedzenie powyższej 
komisji odbyło się w dniu 18 maja 2013r. Żadne wnioski wynikające z posiedzenia 
komisji nie został y podjęte.

Pan Krzysztof Kłębek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Dąbrówka poinformował, że komisja spotykała się dwukrotnie. Tematem posiedzeń 
było rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2012. 
Wypracowane stanowisko zostanie przedstawione w pkt. 8 porządku obrad.

Ad. 6 Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za 2012 rok 
i sprawozdanie finansowe Gminy za 2012 rok.

Prowadząca obrady nawiązując do powyższego punktu poinformowała, że 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok otrzymali wszyscy radni.

Wójt omawiając wykonanie budżetu za 2012 rok powiedział, że budżet zakończył się 
niewielką nadwyżką.
Zadłużenie gminy na koniec roku wynosiło 33,2 % i nie uwzględniało nadwyżki która 
się pojawiła na koniec roku z wyliczeń finansowych. Budżet był korygowany w ciągu 
roku. Z pośród dochodów które były zaplanowane nie wykonano dochodów w 
gospodarce mieszkaniowej. Nie wykonano zaplanowanych wpływów z tytułu 
sprzedaży działek w Kuligowie z powodu braku zainteresowania ze strony 
kupujących. Nie wykonano dochodów w oświacie ponieważ nie wpłynęła ostatnia 
rata dotacji przyznanej na realizację zadania Rozbudowa Publicznego Gimnazjum 
wraz z halą sportową.
Jeśli chodzi o podatki lokalne wykonanie jest zgodne z planem, poza kilkoma 
pozycjami które są od gminy niezależne. Nie wykonany został podatek od osób 
prawnych który jest realizowany w formie karty podatkowej. Nie wykonana została 
opłata eksploatacyjna i inne które trudno było oszacować. Wykonanie dochodów było 
jednak niezłe i przy mniejszym wykonaniu wydatków wykonanie budżety 
zakończyło się nie dużą ale nadwyżką. W kwocie 1800 zł. Wójt powiedział, że w roku 
sprawozdawczym zastosował umorzenie podatku. Zwrócił uwagę, że obniżenie 
górnych stawek podatkowych spowodowało obniżenie dochodów o 900 000,00 zł . 
Ale przez to zachęcamy firmy i przedsiębiorców do inwestowania na naszym terenie. 
Część wydatków inwestycyjnych zaplanowanych do wykonania w 2012 r. zostało



przesunięta na rok 2013. Nieco mniejszy niż planowano był udział w podatku od osób 
fizycznych i prawnych który poza subwencją stanowi największą pozycję budżetu.
Na zakończenie swojej wypowiedzi Wójt poprosił o przyjęcie ww. sprawozdania.

Prowadząca obrady zapytała, czy są pytania do przedłożonego sprawozdania z 
wykonania budżetu za rok 2012.

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłaszano pytań

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że oprócz sprawozdania opisowego z wykonania budżetu 
jest sprawozdanie finansowe, które przedstawione zostało w formie tabelarycznej i 
prezentuje procesy gromadzenia środków publicznych i jego wydatkowania przez 
jednostki organizacyjne. Przedłożone sprawozdanie składa się z 4 dokumentów 
finansowych wykonania budżetu tj.:
- bilans wykonania finansów jednostki
- zbiorcze wykonanie finansów jednostek organizacyjnych
- łączny rachunek zysków i strat

- łączne zestawienie zmian funduszu jednostki.

Prowadząca obrady zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.
Do przedstawionego sprawozdania nie zgłaszano pytań.

Ad.7 Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego.

Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła Skarbnik Gminy.
Pani Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy powiedziała, że łącznie mienie komunalne gminy na 

koniec 2012 roku wynosiło 60 260 877,00 zł brutto po odjęciu umorzeń w kwocie 

15 476 847, zł wynosiło 44 784,032,00 zł. W 2012 roku mienie gminne zostało zwiększone
o ponad 9 305000,00 zł zmniejszone o 73000,00 zł. Dużą pozycja była hala sportowa o 

wartości ponad 6 000 000,00 zł.

Prowadząca obrady zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłaszano pytań.

Ad. 8 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 

wykonania budżetu Gminy za 2012 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.

Pan Krzysztof Kłębek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja 
odbyła swoje posiedzenie w dniu 22 maja 2013r. tematem posiedzenia było:

1. Zaopiniowanie sprawozdania y wykonania budżetu Gminy Dąbrówka za 2012 rok
- omówienie dochodów i wydatków budżetu
- omówienie zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz zadań własnych 
-omówienie dodatkowo pozyskanych środków w trakcie wykonywania budżetu
- rozpatrzenie sprawozdania finansowego gminy Dąbrówka za 2012 rok
- omówienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka
- zapoznanie się z opinią o Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2012 rok.



2. Sformułowanie wniosku o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium dla Wójta Gminy 
Dąbrówka i odczytał protokół z posiedzenia komisji.

Ad. .9 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 
sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy 
Dąbrówka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2012 rok.

Uchwała została odczytana przez Pana Krzysztofa Kłębka - Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka.
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad .10 Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 
sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy za 2012 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i 
objaśnieniami.

Uchwała została odczytana przez Skarbnik Gminy Dąbrówka.
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 11 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2012 rok.
Uchwała została odczytana przez prowadzącą obrady.
Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVI /196/2013 

z dnia 19 czerwca 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie udzielenia Wójtowi Gntiny absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2012 rok.

Uchwała została odczytana przez prowadzącą obrady.
Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXVI/197/2013 

z dnia 19 czerwca 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 / 4  głosami „za” / przy obecności 14 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



Wójt podziękował Radzie Gminy za dobrą współpracę, życzliwość i wsparcie

c) W sprawie wprowadzenia zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  pracownika 
Urzędu Gminy Dąbrówka zajmującego się prowadzeniem spraw związanych z 
gospodarka odpadami. Uchwała ta przewiduje zwolnienia w 100% stawki za odbiór i 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w rodzinie wielodzietnej, jeżeli odpady na 
danej nieruchomości zbierane są w sposób selektywny. Zwolnienia dotyczą dzieci do 
lat 18.
Jeżeli uchwała zostanie podjęta w jaki sposób zostanie rozpowszechniona zapytała 
prowadząca obrady.
Pan Strzelecki wyjaśnił, że informacja zostanie wywieszona na stronie internetowej 
Urzędu Gminy i przez sołtysów.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła uchwałę Nr XXVI/198/2013 

z dnia 19 czerwca 2013r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 / 4  głosami „za” / przy obecności 14 Radnych/
( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Przed podjęciem uchwał pod lit. d i e prowadząca obrady powiedziała, że 
przedmiotowe projekty uchwał był rozpatrywane przez Komisję Budżetowo - Finansową 
Rady Gminy Dąbrówka gdzie zostały zaopiniowane negatywnie.
Nawiązując do przedmiotowych uchwał Wójt powiedział, że jest zobowiązany do ich 
przedłożenia Radzie Gminy do zatwierdzenia. W innym przypadku może zostać posądzony o 
niegospodarność na rzecz Gminy. Należy jednak mieć świadomość powiedział Wójt, że nie 
podjęcie tych uchwał wiąże się z utratą dochodów.

d) W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury 
technicznej.

Prowadząca obrady poddał pod głosowanie wniosek o niepodejmowanie przedmiotowej 
uchwały.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie. (14 „za” przy obecności 14 
Radnych)
W dalszej kolejności pod głosowanie poddana została uchwała

W głosowaniu jawnym uchwała została odrzucona. (0 -„za”, 14 -  „przeciw” przy 
obecności 14 Radnych)

e) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek.



Nawiązując do ww. projektu uchwały prowadząca obrady poinformowała, że została 
ona negatywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetowo-Finansową RG i poddała 
pod głosowanie wniosek o niepodejmowanie tej uchwały.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za” przy 
obecności 14 Radnych).
W dalszej kolejności prowadząca obrad poddała pod głosowanie uchwałę.
W głosowaniu jawnym uchwała została odrzucona ( 0-„za”, 14 -  „przeciw” przy 
obecności 14 Radnych).

Godz. I I 20 - prowadząca obrady ogłasza przerwę.
Godz. I I 45 - przewodnicząca rady wznawia obrady.

f) W sprawie zmiany uchwał y  Nr XXI/171.2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 28 grudnia 
2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Krystynę Augustyniak -  
przewodnicząca GKRPA. Zmiana dotyczy zwiększenia wydatków o kwotę 
18 662, 16 zł, które w głównie przeznaczone zostaną na dofinansowanie do wycieczek 
szkolnych i wjazdów kolonijnych dla uczniów szkół z terenu Gminy.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVI/199/2013 

z dnia 19 czerwca 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

g) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2013 rok.

Zmiany do uchwały zostały omówione przez Panią Agnieszkę Adam - Skarbnik 
Gminy.

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały.

Pani Justyna Wątorska -  Parzydło zapytała, czy środki w kwocie 20 000,00 zł - które 

proponuje się przeznaczyć na rozbudowę GCK pochodzić będą z wydatków 
bieżących.

Wójt odpowiedział, że o ta kwotę zostanie zwiększony deficyt budżetowy.

Pani Justyna stwierdziła, że jest przeciwna zwiększaniu środków na to zadanie
i zaproponowała aby unieważnić przetarg i ogłosić nowy na taką kwotę jaka była 
pierwotnie zarezerwowana w budżecie.
Przetarg można unieważnić ale nie ma żadnej gwarancji, że następny będzie 
korzystniejszy. Trzeba brać pod uwagę również warunki lokalowe GCK które są na



dzień obecny fatalne, Niszczeje księgozbiór i urządzenia będące na wyposażeniu 

Centrum Kultury które są ulokowane w pomieszczeniach nie przystosowanych do ich 

składowania powiedział Wójt.

Pani Edyta Zaręba -  powiedziała, że kiedy brakowało ok. 20 000,00 zł na 
dokończenie drogi przez Wszebory to nie można było dokonać zwiększenia a na 

remont GCK można. Żeby droga mogła zostać wyremontowana trzeba było 

wyremontować przepust na co wieś Wszebory musiały przekazać fundusz sołecki. We 

Wszeborach jest jeszcze wiele dróg które wymagają utwardzenia. Prawie wszystkie 
wsie swoje drogi utwardzają destruktem, a Wszebory gruzem.

Wójt - dzięki temu że wyremontowany został przepust można było wykonać dłuży o 
150 mb odcinek drogi. Złożony wniosek o dofinansowanie na budowę chodnika który 

został wstępnie pozytywnie zaopiniowany pozwoli na większe wykonanie tego 

zadania niż pierwotnie zakładano. Na zakończenie swojej wypowiedzi Wójt 
stwierdził, że nie wyobraża sobie aby rozpoczęta inwestycja nie została zakończona w 
tym roku.

Po wyczerpaniu dyskusji prowadząca obrady podała pod głosowanie ww. projekt 
uchwały.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXVI/200/2013 

z dnia 19 czerwca 2013 r.
-większością głosów/12 głosami „za”, 1 -  „przeciw”, 1 „wstrzymujący"/przy obecności 

14 Radnych

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) W sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2013 
-2019.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.

Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
Podjęła uchwałę NR XXV/201/2013 

z dnia 19 czerwca2013 r.

- większością głosów /13 głosami ”za” przy obecności 14 Radnych/
, 1 „wstrzymujący”
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i) W sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Dręszew.



Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 

spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 

wyjaśniła, że droga składa się z 2 działek. Działka nr 908/5 jest drogą gminą o 
powierzchni 800 m, działka nr 908/28 jest własnością prywatną o powierzchni 2271 m. 

Zgodnie z ustawą o drogach publicznych właściciel drogi powinien wyrazić zgodę o 

nadanie nazwy tej drodze. Taka zgoda jest załączona do pisma poinformowała p. Wójcik

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
Uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVI/202/2013 

z dnia 19 czerwca 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

j) W sprawie zmiany uchwały Nr IV/22/2011 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 21 stycznia 
20011 roku w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Ireneusza Zielińskiego -  prac. UG. 
Zmiana związana jest z umieszczenie w wykazie inwestycji służących odnowie w 
miejscowości Dąbrówka drewnianej plebani z końca XIX wieku. Aby wystąpić o 
dofinansowanie na realizację zadania, musi ono być uwzględnione w planie odnowy 
miejscowości.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVI/203/2013 

z dnia 19 czerwca 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  glosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

k) W sprawie rewitalizacji miejscowości Kuligów.

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Ireneusza Zielińskiego -  prac. UG. 
Zmiana w tej uchwale dotyczy umieszczenia przedsięwzięcia Turystyczne 
zagospodarowanie doliny Bugu które swym zakresem będzie obejmowało 
zagospodarowanie fragmentu działki położonej przy drodze wykorzystywanej jako 
przystanek autobusowy. Zadanie będzie realizowane przez Powiat Wołomiński.



Uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVI/204/2013 

z dnia 19 czerwca 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

l) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Dąbrówka.

Pan Tadeusz Stańczak -  prac. UG nawiązując do ww. projektu uchwały 
poinformował, że studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Dąbrówka przyjęte na sesji Rady Gminy w dniu 10 lipca 2013 
roku. Prowadząca obrady zapytała czy ustalenia dotyczące studium zawarte są w 

materiałach które doręczone zostały radnym przed sesją. Pan Stańczak odpowiedział, 
że tak. Pani Maria Wilkowska powiedziała, że jest fizyczną nie możliwością aby 
zapoznać się materiałem przed głosowaniem nad uchwałą.
Pan Stańczak wyjaśnił, że ocena aktualności studium oraz planów miejscowych jest w 
głównie potrzebna Wójtowi ponieważ na jej podstawie Wójt dokonuje analizy zmian 
w zagospodarowaniu przestrzennym gminy.
Od czasu uchwalenia studium zmianie uległy przepisy z zakresu ochrony przyrody, 
ochrony środowiska, ochrony zasobów naturalnych oraz ochrony zabytków, które 
mają bezpośrednie odniesienie do ustaleń zawartych w uwarunkowaniach 
zewnętrznych studium. Między innymi nie uwzględniono obszarów Natura 2000: 
Ostoja Nadbużańska, Dolina Dolnego Bugu oraz obszarów bezpośredniego zagrożenia 
powodzią.
Przewodnicząca obrad prosiła o wyjaśnienie następujących kwestii - w projekcie 
przedmiotowej uchwały w § 1 odnosimy się do uchwały z Nr IX/53/2003 a w § 4 do 
uchwały Nr XLIII/232/2006.
Pan Stańczak wyjaśnił, że uchwałą Nr IX/53/2003r. zostały uchwalone warunki 
studium infrastruktury i kierunków zagospodarowania przestrzennego a uchwała Nr 
XXLIII/273/ 2006r została podjęta w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
studium w 2003r. Uchwała ta została niewykonana z uwagi na oczekiwane radykalne 
zmiany które miały być wprowadzone w ustawie o gospodarowaniu przestrzennym. 
Pani Gryglas zapytała, która z komisji Rady Gminy zajmowała się tym tematem.
Głos zabrał Wójt i wyjaśnił, że temat rozpatrywany był przez Komisję Rozwoju i 
Gospodarki Mieniem Komunalnym. Komisja podjęła wniosek, że w pierwszej 
kolejności powinny zostać uchwalone plany dla Dąbrówki, Karpina i Małopola 
wyłączeniem części gruntów znajdujących się na terenie wsi Stanisławów. Aby 
przystąpić do zmiany planów dla tych miejscowości trzeba w pierwszej kolejności 
uchwalić studium. Dlatego zlecona została do wykonania analiza na podstawie które 
zostały przygotowane projekty uchwał.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.



Pani Justyna Wątorska -  Parzydło powiedziała, że do przedmiotowego projektu 
uchwały należało załączyć uchwały które zostają zmienione i materiały które stanowią 
podstawę do podjęcia zmian.
Prowadząca obrady zgłosiła wniosek o niepodejmowanie ww. uchwały.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 14 głosami „za” /przy 
obecności 14 Radnych

W następnej kolejności przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie 
przedmiotowy projekt uchwały.

- w głosowaniu jawnym-
„za” - 0 „przeciw,, -  14 Radnych/ przy obecności 14 Radnych.
Uchwała została odrzucona.

m) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „CENTRUM” gm. Dąbrówka.

Prowadząca poddała pod głosowanie wniosek o niepodejmowanie uchwały.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 14 głosami „za” przy 
obecności 14 Radnych/.
W dalszej kolejności prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. projekt 
uchwały.
- w głosowaniu j awnym-
„Za"- 0, „przeciw” -  14 Radnych/przy obecności 14 Radnych.
Uchwała została odrzucona.

n) W sprawie niewykonywania prawa pierwokupu.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Krystynę Augustyniak -  pracownika 
UG.
W dniu 11 czerwca 2013 r. wpłynął do Wójta Gminy warunkowy akt notarialny na 
zbycie działki 118/17. Działka położona w m. Chajęty przy drodze powiatowej w 
sąsiedztwie pałacu. Działka ta została nabyta przez obecnego właściciele w 1984 r. od 
Skarbu Państwa i zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomości Gminie przysługuje 
prawo pierwokupu. Działka przeznaczona jest pod zabudowę mieszkaniową o pow. 
1250 m2 i wyceniona została na kwotę 85000,00 zł.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Uchwała została poddana pod glosowanie.

- w głosowaniu jawnym

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVI/205/2013 

z dnia 19 czerwca 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)



o) w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Wołomińskiego.

Projekt uchwały został omówiony przez. Wójta. Wydział Inwestycji i Drogownictwa 
Starostwa Powiatowego wystąpił do wszystkich gmin o utrzymanie poboczy przy 
drogach powiatowych. Zakres robót określony jest w porozumieniu, który został 
dołączony do projektu uchwały. Chodzi głównie o koszenie poboczy i sprzątanie 
chodników w okresie letnim..
Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy wyjaśnił, że porozumienie pozwoli na 
jednoczesne wykonywanie prac przy drogach powiatowych i gminnych.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XXVI/206/2013 

z dnia 19 czerwca 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Godz. 1240 -  prowadząca obrady ogłasza przerwę.
Godz. 1305-  przewodnicząca rady wznawia obrady.

Ad. 12. Przedstawienie informacji na temat stanu dróg powiatowych na terenie Gminy 
Dąbrówka oraz planowanych w bieżącym roku inwestycji i remontów.

Na obrady przybyli pracownicy Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Starostwa Powiatu 
Wołomińskiego, których powitała Przewodnicząca Rady Gminy.

Głos zabrał Wójt i poinformował, że odbył spotkanie ze Starostą. Tematem tego spotkania był 
stan dróg powiatowych na terenie gminy i planowane w bieżącym roku inwestycje i remonty. 
Wójt stwierdził, że stan dróg w roku bieżącym jest krytyczny. Wielokrotnie monitował aby 
przystąpiono do remontów.
Na spotkaniu Wójt zgłosił Staroście następując tematy:
- naprawa dróg po zimie, koszenie poboczy dróg, utrzymanie czystości przy powiatowych. 
Sprawa utrzymania porządku dotyczy również Nadleśnictwa. Pan Wójt poinformował, że 2 
lata temu zapadły ustalenia, że będzie dokończone otwarcie rowu w Guzowatce na odcinku 
ok. 100 m. Odnośnie chodnika w Zaścieniach , odcinek który był wykonywany na zlecenie 
powiatu został nie do końca wykonany prawidłowo, są zapadnięci nie działa system 
odwodnienia tym samym zalewając kilka posesji. Odnośnie dalszego tematu tej inwestycji 
Wójt powiedział, że w uzgodnieniu z p. Gontarskim został przygotowany przez Wydział 
Inwestycji projekt umowy o pomocy , który jest załącznikiem do uchwały o przyznanie 
środków, gdzie zakres robót określa dokończenie budowy chodnik. Podpisany przez Zarząd 
Powiatu projekt na dokończenie tej inwestycji został przesłany do Gminy. Przetarg na 
budowę chodnika w Zaścieniach powinien zostać ogłoszony za kwotę 1100000 zł, a takiej



kwoty nie było. W umowie podpisanej przez p. Gontarskiego jest mowa o dokończeniu 
całości chodnika a nie jakiegoś odcinka. Odnośnie inwestycji temat został domówiony 
zrobiona została tylko korekta odnośnie skrzyżowania w Józefowie, z uwagi na stan tego 
skrzyżowania będzie ono robione w pierwszej kolejności nie zależnie od prac projektowych. 
Jest tylko prośba aby zadania te były w miarę szybko realizowane. Wójt poinformował, że3 
nie dokońca zgadza się z tematem nakładek. Na teren naszej gminy zaplanowano wykonanie 
500 mb nakładek. Został wybrany bez uzgodnienia z gminą odcinek w Sokołówku , chociaż 
jest wiele innych jak rozjazd w Małopolu czy cała Guzowatka. Inny temat to sprawa 
przystanku i zatoki autobusowej w Guzowatce.
Podsumowując swoją wypowiedź Wójt prosił o pilne dokończenie remontów, dokończenie 
budowy chodnika w Zaścieniach, jak najszybsze uruchomienie uzgodnionych inwestycji w 
ramach zadania Kuligów - Marianów, większej ilości nakładek.
Pani Wilkowska nawiązując do przedstawionych przez Wójta inwestycji zapytała o chodnik 
w Guzowatce. Wójt wyjaśnił ,że chodnik w Guzowatce to zadanie Gminy, na które Powiat 
dokładna 10000,00 zł. Na zakończenie wypowiedzi Wójt stwierdził, że w latach ubiegłych 
drogi powiatowe na terenie Gminy były najlepsze na obecną chwile jest odwrotnie.
Następnie głos zabrał przedstawiciel powiatu który powiedział, że stan dróg powiatowych w 
tym roku jest wyjątkowo niedobry. Prowadzone są rozmowy mające na celu wyłonienie firmy 
z zewnątrz która pomogłaby przy pracach remontowych co odczują to mieszkańcy gminy 
Dąbrówka.
Jutro (20.06.br.) ma zostać rozpoczęta kontynuacja budowy chodnika w Zaścieniach. 
Wykonany ma zostać odcinek 700 m. Odnośnie inwestycji z dniem jutrzejszym (20.06.br.) 
ma wejść kosiarka na drogę Dręszew -Słopsk która ma przejść przez wszystkie drogi 
powiatowe na terenie gminy aby zakończyć całość zadania. Również juto (20.06.) na teren 
gminy przychodzi grupa na wykonanie remontów bieżących na drogach. W Kuligowie na 
ulicy Nadburzańskiej i parking rozpoczęcie prac planowane jest w pierwszym tygodniu lipca. 
Zostały złożone dokumenty w dziale zamówień publicznych Starostwa Powiatowego na 
położenie masy na drodze Kuligów - Józefów - Marianów. Odnośnie ulicy Nadbużańskiej i 
przystanku w Kuligowie Wójt dodał, że na to zadanie został złożony przez powiat wniosek o 
pozyskanie środków do Lokalnej Grupy Działania.
Ponadto przedstawiciel Starostwa poinformował, że w celu zapewnienia bezpieczeństwa przy 
szkole podstawowej w Guzowatce ustawione zostaną akty wne znaki D6.
W dalszej części głos zabrali: sołtys wsi Guzowatka prosząc o ustawienie bariery ochronnej 
przy stacji CPN oraz udrożnienie studzienek i odkrycie rowu.
Pani Justyna Wątorska -  Parzydło o uregulowanie stanu prawnego odcinka drogi w 
Marianowie. Sprawa wielokrotnie była poruszana na spotkaniu ze Starostą.
Pani Wilkowska Maria powiedziała, że jest bardzo zaniepokojona wykonywaną przez Gminę 
inwestycją na drodze powiatowej w Guzowatce w kwestii odwodnienia i budowy chodnika, 
Wykonanie tej inwestycji ciągnie się już 2 lata. Pani Wilkowska powiedziała, że wykonanie 
tej inwestycji uzależnione jest od porozumienia z powiatem. Taką ustną odpowiedź otrzymała 
od Wójta.
Temat związany z budową chodnika był wielokrotnie omawiany na sesji. Brak jest 
porozumienia wśród mieszkańców jak ostatecznie ma on zostać wykonany. Zadaniem Wójta 
należy wykonać chodnik okrawężnikowany - czyli przy jezdni, pozwoli to na lepsze 
odwodnienie drogi powiatowej pod warunkiem, że będzie na odcinku 100 -  150 m w obrębie 
skrzyżowania w Guzowatce zostanie wykonana kanalizacja deszczowa. Wykonanie 
kanalizacji gwarantowałoby, odprowadzanie wody z tego płaskiego odcinka. Powiat 
stwierdził, że nie będzie robił kanalizacji deszczowej, ponieważ nie m środków tylko zwykły 
rynsztok powierzchniowy. Wójt powiedział, że ma wątpliwości czy przy takim rozwiązaniu 
nastąpi prawidłowe odwodnienie tego odcinka drogi. Dlatego poprosił Starostę aby jego



służby przygotowały odpowiedź, czy w tym miejscu może być chodnik czy może być zatoka, 
czy też nie. W dalszej swojej wypowiedzi Wójt odniósł się do uchwały Rady Gminy i 
powiedział, po zapoznaniu się ze stanowiskiem Starostwa zaproponuje rozwiązanie czy 
chodnik ma być budowany według starego czy nowego projektu. Inwestycja powinna być 
zrobiona tak aby wszyscy byli zadowoleni.
Pani Wiłkowska Maria - powiedziała, że z ostatniej notatki sporządzonej na spotkaniu ze 
Starostą jednoznacznie wynika, że nie będzie wykonana kanalizacja deszczowa z uwagi na 
brak środków, więc nie widzi przeszkód dlaczego nie rozpoczęto do tej pory budowy 
chodnika.
Pan Krzysztof Kłębek -  powiedział, że w miejscu w którym budowany jest chodnik w 
Zacieniach robi się skupisko wody, która zalewa posesje. Temat był wielokrotnie poruszany, 
były obietnice, że w okresie letnim zostanie wykonane odwodnienie. Od 3 lat nic nie zrobiono 
w tym temacie. Pan Kłębek prosił zainteresowanie się tą sprawą.
Pan -  powiedziała, że 3 lata temu złożyła podanie o wydanie zezwolenia
na wycie drzewa -  lipy. Drzewo jest pęknięte i zagraża budynkowi mieszkalnemu. Wójt w tej 
sprawie wydał decyzję na usunięcie jednego konara. Jednak ostateczną decyzję musi wydać 
służby Starosty, czego do chwili obecnej nie zrobiono. Został usunięty konar przez 
pracowników - Pani poinformowała, że w okresie wiosennym konar został
usunięty ale nie ten który został wskazany.
Pan Tadeusz Ziółkowski -  prosił o ustawienie dwóch znaków uwaga zwierzęta domowe z 
jednej i drugiej strony m. Chajęty, oraz częstsze przycinanie gałęzi na odcinku między 
Chajętami a Guzowatką.
Pani Gryglas Agnieszka prosiła o przycięcie gałęzi przy drodze powiatowej między 
Kowalichą a Józefowem.
Pani Łukasiewicz Regina -  o zabezpieczenie mostu przy drodze powiatowej i wyrażenie 
zgody na ustawienie drugiej wiaty przystankowej w Marianowie.
Pani Agnieszka Gryglas - powiedziała, że pierwszy przepust od skrzyżowania w Józefowie w 
stronę Czarnowa jest niedrożny, przez co pozalewane są pobliskie pola i łąki przez co 
utrudniony jest do nich dojazd.
Pan Augustyniak Sylwester -  prosił o założenie barier bocznych na rowie na początku 
Dręszewa.
Pani Elżbieta Sowińska - podniosła temat odtworzenia rowów przy drodze powiatowej 
Trojany, Karpin, Dąbrówka i oznakowanie na miejsca zatrzymywania autokaru szkolnego w 
przy drodze powiatowej w Karpinie w kierunku Dąbrówki.
Pan Kryszkiewicz Edward - oczyszczenie przepustu pod droga powiatową przy piekarni w 
Dąbrówce.
Pan Pasoń Marek prosił o sprawdzenie w wydziale geodezji czy można złagodzić łuk zakręt 
drogi z Chajęt do Małopola.
Pan Jacek Ruciński - usunięcie drzew zagrażających bezpieczeństwu przy drodze powiatowej 
przed Sokołówkiem do Kuligowa.
Prowadząca obrady na zakończenie dyskusji w tym punkcie zwróciła się z prośbą do 
przedstawicieli powiatu o realizację zgłoszonych postulatów.

Ad. 13. Odczytanie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 
Krzysztofa Kłębka.
- Mieszkańcy Kuligowa (działkowicze)- o utwardzenie części ulicy Chmielnik.

Podanie zostało przekazane do komisji Gospodarczej RG.



- Pan S.J. -  w sprawie zwolnienia z opłat za wywóz nieczystości.
Podanie zostało -  skierowane do Pana Michała Strzeleckiego -  prac. UG zajmującego się 
sprawami związanymi z gospodarką odpadami.

Ad. 14 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pani Krystyna Augustyniak -  prac. UG zabrała głos na temat szkód w uprawach rolnych. 
Zwróciła się z prośbą do sołtysów o powiadomili rolników w swoich sołectwach aby w 
terminie do 25.06.br. złożyli wypełnione wnioski o oszacowanie szkód w uprawach 
spowodowanych wymięknięciem.
Pan Ireneusz Zieliński -  powiedział, że wpłynęło pismo od Generalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska skierowane do Rady Gminy z prośbą o wypełnienie załączonej ankiety. Pytania 
zawarte w ankiecie dotyczyły: czy Rada Gminy w okresie od czerwca 2010 roku do września 
2012 roku podjęła uchwałę ustalającą formę ochrony przyrody., czy informacje o formach 
ochrony przyrody występujących na terenie Gminy są prezentowane w sposób przystępny 
przez Geoserwis GDOŚ.
Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy przedstawiła następujące informacje:, po raz 
IV organizowany jest przez Związek Stowarzyszeń Partnerstwo Zalewu Zegrzyńskiego 
Festiwal Aktywności Społecznej i Lokalnej. Festiwal obędzie się w dniu 2.09.2013r. w 
Skrzeszewie g. Wieliszew. Termin zgłaszania 30.06.2013r.
W dniu 28.06.br. bezpłatne badania mamograficze.
Mazowiecki Ośrodek Doradztwa Rolniczego Terenowy Zespół Doradczy w Wołominie w 
dniu 27.06.br. organizuje dla rolników szkolenia w zakresie stosowania środków ochrony 
roślin dawne szkolenie chemizacyjne.

Ad. 15 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 
zamknęła obrady XXVI sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział 
w posiedzeniu. Na tym protokół zakończono.

Protokołowała


